
Udkast til Høringsforslag til  "Sundhedspolitik 2015-2025" 

Ældrerådet har holdt møde den 11. august 2015 hvor vi har drøftet "Sundhedspolitik 2015-2025." 

Vi mener at indsatsområderne er fornuftige. 

Vi mangler dog en beskrivelse af hvordan vi kommer fra "Slagelse kommune i dag" til "Slagelse 

kommune 2025," altså en beskrivelse af hvilke indsatser der skal til for at nå målene indenfor de 

enkelte indsatsområder i 2025. 

Venlig hilsen 

Otto Dræby 
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